
 

Protokół nr XLIII/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 marca 2018 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 19.00 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje.  

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

9. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Nowotomyskiego zadań 

własnych Powiatu Nowotomyskiego polegających na: „Przebudowie skrzyżowania 

drogi powiatowej nr 2730P z drogą powiatową nr 1731P”, „Przebudowie drogi 

powiatowej nr 1731P Lwówek - Zębowo” oraz „Przebudowie drogi powiatowej nr 

2731P w m. Posadowo”. 

10. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Lwówek w 2018 

roku. 

11. Projekt uchwały w sprawie: podziału gminy Lwówek na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

12. Projekt uchwały w sprawie: Podziału Gminy Lwówek na okręgi wyborcze 

w wyborach do rad gmin. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok. 



14. Przyjęcie stanowiska odnośnie kontroli NIK. 

15. Odpowiedź na interpelacje. 

16. Wolne głosy i wnioski. 

17. Zamknięcie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady, Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

i Skarbnika Gminy, pracownika biura Rady, uczestniczące w obradach 

społeczeństwo oraz przybyłe media. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku obecnych jest 14 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Przewodniczący oznajmił, że Rada jest 

władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania uchwał. 

Nieobecna radna to Pani Starosta, która usprawiedliwiała swą nieobecność. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z protokołem z obrad XLII sesji Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący stwierdził, że do tego protokołu nie wpłynęły żadne propozycje 

zmian, dlatego poprosi radnych o przyjęcie go w drodze głosowania. 

 

Radni przyjęli 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” protokół z XLII 

sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 



-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz proponował, aby przenieść pkt 12 przed pkt 

11. Następnie dodać jako pkt 14 projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz dodać jako pkt 15 projekt uchwały w sprawie: emisji 

obligacji, zmieniając równocześnie pozostałą numerację. 

-Radny Czarkowski zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad proponując dopisać: 

projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy 

w Lwówku od 1 kwietnia 2018r. (dot. obniżenia wynagrodzenia). 

Wniosek wraz z projektem uchwały załączony jest do niniejszego protokołu. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że po wspólnym posiedzeniu 

stałych Komisji Rady proponuje wprowadzić jeszcze jeden projekt uchwały: 

„Projekt uchwały w sprawie: zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej”. Projekt ten 

wszedłby w miejsce punktu poświęconemu przyjęciu stanowiska odnośnie kontroli 

NIK. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania zgłoszonych 

poprawek tj.: 

 

I.-jako pkt. 14 zapisać: „Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej” - „za” opowiedziało się 13 radnych, 1 radny „wstrzymał się od 

głosowania”. 

Poprawka większością głosów została przyjęta. 

 

II.-jako pkt. 15 zapisać: „Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji” - „za” 

opowiedziało się 13 radnych, 1 radny był „przeciw”. 

Poprawka większością głosów została przyjęta. 

 

III.-Wniosek radnego Czarkowskiego o wprowadzenie do porządku obrad XLIII 

sesji projektu uchwały dot. „ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek” -„za” opowiedział się 1 radny, a 13 radnych było 

„przeciw”. 

Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady, został odrzucony. 

 



IV.-w pkt 16. „Projekt uchwały w sprawie: zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej” - 

„za” opowiedziało się 11 radnych, 2 radnych było „przeciw" i 1 radny „wstrzymał 

się” od głosowania. 

Poprawka została przyjęta większością głosów. 

 

-Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XLIII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku po naniesionych poprawkach tj: 

 

1. Otwarcie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

9. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Nowotomyskiego zadań 

własnych Powiatu Nowotomyskiego polegających na: „Przebudowie skrzyżowania 

drogi powiatowej nr 2730P z drogą powiatową nr 1731P”, „Przebudowie drogi 

powiatowej nr 1731P Lwówek - Zębowo” oraz „Przebudowie drogi powiatowej nr 

2731P w m. Posadowo”. 

10. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Lwówek w 2018 

roku. 

11. Projekt uchwały w sprawie: podziału Gminy Lwówek na okręgi wyborcze 

w wyborach do rad gmin. 

12. Projekt uchwały w sprawie: podziału Gminy Lwówek na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok. 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

15. Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji. 

16. Projekt uchwały w sprawie: zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. 



17. Odpowiedź na interpelacje. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zamknięcie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Radni porządek obrad XLIII sesji przyjęli 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 08.02.2018 R. DO 28.03.2018 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 Przedstawicielami firmy ENEOS w sprawie umowy na konserwację oświetlenia, 

 p. Anną Borkowską - Pełnomocnikiem Dyrektora Zespołu Pieśni i Tańca Śląsk w celu 

oferty koncertowej, 

 Przedstawicielami Przedsiębiorstwa Robót Drogowo-Mostowych S.A. z Szamotuł 

w sprawie realizacji inwestycji drogowych Komorowice, Wymyślanka, Posadowo - 

Zgierzynka, 

 Przedstawicielem ENEA w sprawie oświetlenia drogowego - możliwości instalacji 

nowych punktów, 

 p. Zenonem Świgoń w sprawie wejścia ustawy Wody Polskie, 

 Przedstawicielami firmy BIS 

 Dyrektorem RDOŚ w sprawie wycinki drzew przy planowanej drodze do 

Wymyślanki, 

 Dariuszem Kapustka z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym 

Tomyślu w sprawie kontroli kotłowni w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

w Posadowie, 



 Jarosławem Żurek Komendantem Powiatowym Policji w Nowym Tomyślu w sprawie 

podpisania listu intencyjnego w sprawie rewitalizacji Rynku, 

 konserwatorem zabytków w sprawie uzgodnień projektowych Rynku, 

 przedstawicielami firmy INEA w sprawie podłączenia szkół do Internetu, 

 wykonawcami w sprawie przebudowy dróg w ramach PROW, 

 mieszkańcami w sprawie ulicy Wiśniowej - budowa drogi. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

 

 spotkaniu Komitetu Obchodów 100-tnej Rocznicy Powstania Wielkopolskiego – 

MGOK, 

 posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji Rady Powiatu Nowotomyskiego, 

 posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Działania KOLD, 

 Naradzie Rocznej z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Nowym Tomyślu, 

 Ogólnym Zebraniu członków Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Nowotomyskiego - 

Kuślin, 

 Zakończeniu Ligii Badmintona, 

 Biegu Tropem Wilczym, 

 Szkoleniu „Jak skutecznie pozyskiwać fundusze na rozwój bazy sportowej” na 

zaproszenie Jakuba Rutnickiego Posła na Sejm RP, 

 Dniu Kobiet organizowanym przez Koło Gospodyń Wiejskich Lwówek, Miejsko-

Gminny Ośrodek Kultury, Sołectwo Pakosław, Sołectwo Zgierzynka, 

 Zakończeniu Ligi Sokoła 

 Uroczystości ogłoszenia wyników XVII edycji Konkursu Wielkopolski Rolnik Roku 

2017, 

 spotkaniu w sprawie organizacji Rajdu motocyklowego, 

 spotkaniu w sprawie rewitalizacji, 

 Zjeździe Sprawozdawczo-Programowym Przedstawicieli Członków Stowarzyszenia 

Gmin i Powiatów Wielkopolski, 

 Radzie Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej, 

 Śniadaniu Wielkanocnym w Warsztatach Terapii Zajęciowej w Grońsku. 



 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

 (9) w sprawie określenia terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego 

i postępowania uzupełniającego, w tym terminów składania dokumentów, do 

publicznych przedszkoli klas I publicznych szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Lwówek, na rok szkolny 2018/2019, 

 (10 i 11) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert 

w ramach otwartego konkursu na realizację w 2018 roku zadań publicznych, 

 (12) w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w zakresie 

wnioskowania o środki unijne w ramach WRPO na lata 2014-2020, 

 (13) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesień w planie 

wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej - konieczność opłat składek 

PFRON w Żłobku, 

 (14) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku nr 8 

przy ul. Rynek w Lwówku wraz z 5735/42407 udziałem w gruncie działek nr 323 

i 324 oddanym w użytkowanie wieczyste, przeznaczonego do sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej, 

 (15) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. przeniesień w planie wydatków 

pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej na wnioski dyrektorów 

jednostek oświatowych). 

 

Ogłoszono przetarg na: 

 

 w ramach Programu „Szatnia na Medal” pn.: „Roboty remontowo – modernizacyjne 

dwóch szatni sportowych w budynku Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku” na 

udzielenie zamówienia polegającego na wykonaniu robót ogólnobudowlanych 

remontowych – modernizacyjnych w Lwówku, ul. Parkowa 2 w Lwówku, 

 Bieżącą konserwację gruntowych dróg gminnych z terenu Gminy Lwówek polegająca 

na równaniu - profilowaniu mechanicznym wraz z zagęszczaniem przez wałowanie 

walcem  (na okres dwóch lat). 

Rozdysponowano środki przewidziane na realizację zadań publicznych: 



 

Zadanie nr 1. Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców 

Gminy Lwówek w zakresie imprez nie związanych z ligowymi rozgrywkami 

sportowymi (dział 926) 

 

1 Polski Związek Wędkarstwa 1 000 zł 

3 Uczniowski Klub Sportowy „PROMIEŃ” Zębowo 1 900 zł 

4 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 3 000 zł 

5 Uczniowski Klub Sportowy „GRYF” Lwówek 2 500 zł 

6 Stowarzyszenie Nasze Brody 1 500 zł 

7 Liga Obrony Kraju Lwówek 5 800 zł 

8 SKF „MAWIT” 1 000 zł 

9 SKF „MAWIT” 1 000 zł 

10 LKS „Błyskawica” Pakosław 700 zł 

10 Stowarzyszenie Gospodynie wiejskie Pakosławia 600 zł 

11 Parafia Lwówek 1 000 zł 

 RAZEM 20 000 zł 

 

Zadanie nr 2. Organizacja Biegu Powstańczego oraz rozgrywek sportowych 

w ramach Szkolnego Związku Sportowego Wielkopolska (dział 926) 

1. MSKF Wielkopolska       13.000 zł 

RAZEM:     13.000 zł 

 

Zadanie nr 3. Propagowanie idei zjednoczonej Europy poprzez współpracę 

z zagranicą. (dział 750) 

1. Stowarzyszenie Współpracy Gminy Lwówek z Zagranicą      7.000 zł 

RAZEM:     7.000 zł 

 

Zadanie nr 4. Likwidacja barier dla osób niepełnosprawnych i z dysfunkcjami 

społecznymi oraz umożliwienie im należytego funkcjonowania w społeczeństwie 

(dział 750) 

1. Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z Upośledzeniem  

Umysłowym Koło Lwówek                                                              5 850 zł  



2. Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów Koło nr 3 Lwówku       1 400 zł 

3. „Gospodynie Wiejskie” Pakosławia                                                                  750 zł 

RAZEM:               8.000 zł 

 

Zadanie nr 5. Podnoszenie poziomu życia kulturalnego mieszkańców Gminy 

Lwówek (dział 750) 

 

1 Stowarzyszenie Rozwoju Wsi Chmielinko 400 zł 

2 Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Koło Lwówek 400 zł 

3 Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Koło Lwówek 400 zł 

4 Stowarzyszenie „Aktywna Wieś” Zębowo     800 zł 

5 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec 

Nowy Tomyśl 

400 zł 

6 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec 

Nowy Tomyśl 

500 zł 

7 Stowarzyszenie „Nasz Dom - Lipka Wielka” 500 zł 

8 Stowarzyszenie Miłośników Konina 500 zł 

9 „Gospodynie Wiejskie” Pakosławia 500 zł 

10 Stowarzyszenie „Nasze Brody” 1 600 zł 

 RAZEM 6.000 zł 

 

-Radny Czarkowski interesował się spotkaniem Burmistrza Miasta i Gminy 

z Prezesem ZGK w dniu 13 marca 2018 r. i pytał czego to spotkanie dotyczyło i czy 

jakieś inne osoby w tym spotkaniu uczestniczyły? 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz odpowiadając informował, że w dniu 13 

marca odbyła się Rada Nadzorca Spółki na terenie Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w pełnym składzie. 

-Ponownie zabierając głos radny Czarkowski wnosił o przybliżenie omawianej 

tematyki przez Burmistrza i Prezesa ZGK na spotkaniu, które miało miejsce 

w Urzędzie Miasta i Gminy. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że spotkanie w Urzędzie miało 

miejsce 23 marca br. Tu należy zaznaczyć, że takich spotkań z Prezesem odbywamy 



wiele razy, gdyż wspólnie konsultujemy bardzo dużo spraw i tak nawiasem mówiąc 

to dziś od rana również spotykaliśmy się i dyskutowaliśmy. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że w okresie międzysesyjnym 

nie wpłynęła żadna interpelacja i zwrócił się z pytaniem, kto z radnych chciałby dziś 

zgłosić interpelację. 

 

W trakcie obrad XLIII sesji nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że projekt tej uchwały był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie  radni wskazali na 

nieprawidłowy zapis numeru działki w związku z tym należy poprawić i zapisać 

zamiast nr 710/25, nr 910/25. Działka ta jest własnością gminy, ma dostęp do drogi 

publicznej, a zlokalizowana jest przy ul. Leśnej w Lwówku - za firmą 

„Kwiatkowski”. 

Został złożony wniosek przez zainteresowanego wykupem tej działki, a przetarg 

zostanie ogłoszony według wszelkich procedur o zamówieniach publicznych jako 

nieograniczony, czyli dla wszystkich zainteresowanych.  

 

Radni nie zgłosili zapytań, w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Pan 

Kasperczak odczytał opinię wypracowaną przez stałe Komisje Rady, która w tym 

temacie jest pozytywna. 

 

Uchwała nr XLIII/266/2018 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

została przyjęta 14 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Nowotomyskiego zadań 

własnych Powiatu Nowotomyskiego polegających na: „Przebudowie 

skrzyżowania drogi powiatowej nr 2730P z drogą powiatową nr 1731P”, 



„Przebudowie drogi powiatowej nr 1731P Lwówek - Zębowo” oraz 

„Przebudowie drogi powiatowej nr 2731P w m. Posadowo”. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że tą uchwałą podejmiemy 

kompleksowo prace dot. przebudowy drogi Posadowo - Zgierzynka, drogi przez 

Komorowice oraz drogi łączącej drogę Zębowo -Wymyślanka. 

W ubiegłym roku kiedy to robiliśmy drogę we wsi Władysławowo, część zadań 

szczególnie dot. przebudowy skrzyżowania łączącego drogę gminną z powiatową 

wykonywał Powiat, ale procedury przetargowe szły różnymi trybami i to 

komplikowało w dużym stopniu zachowanie terminowego oddania inwestycji. 

W roku bieżącym przejmujemy całe zadanie do wykonania, zaś Powiat zobowiązuje 

się do przekazania nam stosownych dotacji w zakresie wykonanych prac. 

Te wskazane tu drogi są, budowane po podpisaniu umowy z Urzędem 

Marszałkowskim na dofinansowanie w wysokości 63% wartości danego zadania. 

Podpisane porozumienie z Powiatem pozwoliło nam na uzyskanie większej 

punktacji, co miało też wpływ na uzyskanie większej dotacji. 

-Radny Czarkowski pytał co oznacza stwierdzenie - stosowne dotacje? Jak to 

wygląda kwotowo? Czy jest jakieś zabezpieczenie w formie dokumentu na 

otrzymanie tych wspomnianych tu dotacji? 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że udział Powiatu zawarty jest 

w stosownie złożonym dokumencie w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu. Zaś 

ostateczne rozstrzygnięcia będą podjęte wówczas, kiedy to Rada podejmie uchwałę 

i na mocy tej uchwały zostanie podpisane porozumienie z Powiatem 

Nowotomyskim. 

 

Radni nie wnieśli zapytań, w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

opinię stałych Komisji, która jest pozytywna. 

 

Uchwała nr XLIII/267/2018 w sprawie: przejęcia od Powiatu Nowotomyskiego 

zadań własnych Powiatu Nowotomyskiego polegających na: „Przebudowie 

skrzyżowania drogi powiatowej nr 2730P z drogą powiatową nr 1731P”, 

„Przebudowie drogi powiatowej nr 1731PLwówek - Zębowo” oraz „Przebudowie 

drogi powiatowej nr 2731P w m. Posadowo” została przyjęta 13 głosami „za”, przy 

1 głosie „przeciw”. 



Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 

i gminy Lwówek w 2018 roku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi był przedmiotem szerokiej dyskusji na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady oraz na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Tu jedynie należy zaznaczyć, że powyższy program został przesłany 

w celu konsultacji do Powiatowego Inspektora Weterynarii, do organizacji 

społecznych działających na terenie gminy, których statutowym celem działania jest 

ochrona zwierząt. Ten program wysłano również do zaopiniowania dzierżawcom 

i zarządcom obwodów łowieckich działających na obszarze naszej gminy. 

Wymienione tu instytucje nie wniosły żadnych uwag, ani zastrzeżeń. 

-Radny Czarkowski pytał, gdzie należy zgłaszać przypadki padłych na jezdni 

zwierząt? 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że jeśli taka zwierzyna znajduje 

się na drogach powiatowych, to należy zgłaszać do Powiatu. Na drogach gminnych 

to należy zgłaszać do Urzędu. Telefony podane są na stronie internetowej do 

Burmistrza, Sekretarza czy pracownika odpowiedzialnego za ochronę środowiska 

w gminie. 

Można dzwonić całodobowo. W takich przypadkach zawiadamiamy Lekarza 

Weterynarii, z którym to mamy podpisaną umowę na przedmiotową działalność. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań. 

 

Odczytana opinia stałych Komisji w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy 

Lwówek w 2018 roku jest pozytywna, w związku z tym przystąpiono do głosowania 

uchwały. 

 

Radni przyjęli 13 głosmi „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” Uchwałę nr 

XLIII/268/2018 w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 



zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Lwówek w 2018 

roku. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: podziału Gminy Lwówek na okręgi 

wyborcze w wyborach do rad gmin. 

 

-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak zabierając głos informował, że projekt ten jest 

odpowiedzią na zmiany wynikłe z ustawy - Kodeks Wyborczy, który nakłada na 

gminę obowiązek uchwalenia nowego podziału gminy na okręgi wyborcze do końca 

marca br. Jest jedno zastrzeżenie w tymże Kodeksie Wyborczym, że w gminach 

o jednomandatowych okręgach (do 20 tys. mieszkańców), w których nie ma 

żadnych zmian, mogą być zachowane dotychczasowe okręgi wyborcze, ale muszą 

być podjęte nowe uchwały. My właśnie jesteśmy w takiej sytuacji, gdzie zostają 

stare okręgi wyborcze, ale musimy spełnić ten ustawowy obowiązek podjęcia nowej 

uchwały i przesłać ją do Komisarza Wyborczego oraz do Wojewody 

Wielkopolskiego. Nasz projekt uchwały wstępnie został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisarza Wyborczego w Lesznie, gdzie prześlemy podjętą dziś uchwałę, ale 

od 3 kwietnia br. będziemy podlegać już pod Komisarza Wyborczego w Poznaniu 

i tam to ostatecznie zostanie zaopiniowana nasza uchwała. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań. 

 

Odczytana przez Wiceprzewodniczącego Rady opinia stałych Komisji Rady w tym 

temacie jest pozytywna. 

 

Uchwała nr XLIII/269/2018 w sprawie: podziału Gminy Lwówek na okręgi 

wyborcze w wyborach do rad gmin została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: podziału Gminy Lwówek na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 

 



-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak ponownie zabierając głos informował, że ta 

uchwała jest konsekwencją podjętej przed chwilą uchwały, ale i też konsekwencją 

zmian zawartych w Kodeksie Wyborczym. 30 dni po podjęciu uchwały o podziale 

gminy na okręgi wyborcze, Rada ma obowiązek podjąć uchwałę o podziale gminy 

na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. W tym przypadku również jest to zastrzeżenie 

w Kodeksie Wyborczym, że obwody nie muszą się zmienić, ale musi być podjęta 

nowa uchwała. My nie chcemy czekać te 30 dni, tylko chcemy podjąć te uchwały na 

jednej sesji. Jednak tu należy zaznaczyć, że w stosunku do poprzedniej uchwały 

zachodzi drobna zmiana w mieście Lwówek, który był podzielony na 2 obwody 

głosowania.  

Okręgi zawarte w tych obwodach różniły się liczbą ludności, a obecnie dokonujemy 

zmian w ten sposób, aby te dysproporcje się zmniejszyły. Czyli dokonujemy zmiany 

w obwodach, by liczby mieszkańców w poszczególnych obwodach głosowania na 

terenie miasta Lwówek były bardziej wyrównane. 

 

Radni nie wnieśli zapytań, w związku z tym odczytano opinię wypracowaną na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady, która jest pozytywna. 

 

Uchwała nr XLIII/270/2018 w sprawie: podziału gminy Lwówek na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady Pan Przewoźny ogłosił 10 minutową 

przerwę. 

Po wznowieniu obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku na sali znajduje się 14 

radnych. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XLI/248/2017 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej 

na 2018 rok. 

 



-Zabierając głos Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że ta propozycja 

zmiany budżetu na marzec 2018 rok była przedstawiana na wspólnym posiedzeniu 

stałych Komisji i od tej pory nie wprowadziliśmy do budżetu żadnych zmian.  

Wszystkie zapisy i podział środków jest taki sam jak na posiedzeniu stałych 

Komisji. 

 

Radni nie wnieśli zapytań. 

 

Uchwała nr XLIII/271/2018 w sprawie: zmiany uchwały nr XLI/248/2017 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 

2018 rok została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że projekt tej uchwały również 

był szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji. Tu tylko 

zaznaczamy, że wszystkie wskaźniki mieszczą się w dopuszczalnych granicach 

ustawowych. 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej jest po prostu tabelarycznym 

odzwierciedleniem zmian uchwały budżetowej. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań. 

 

Uchwała nr XLIII/272/2018 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

została przyjęta 13 głosami "za", przy 1 głosie "przeciw". 

Uchwałą stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: emisji obligacji. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że projekt tej uchwały był 

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady. Obligacje 

zostaną wyemitowane w związku z realizacją planowanych inwestycji drogowych 

oraz spłatą wcześniej zaciągniętych zobowiązań finansowych - kredytów i pożyczek. 



W sumie wypuszczamy 2450 obligacji o nominalnej kwocie 1000 zł. każda, co daje 

nam razem kwotę 2.450.000 zł. 

Obligacje zostaną wyemitowane w seriach A, B, C, D, E i F. Emisja tych obligacji 

nastąpi w 2018 r., a planowany wykup tych obligacji przewidujemy na lata 2024 

i 2025. Oprocentowanie będzie zgodne ze stawką WIBOR, która na dzień dzisiejszy 

wynosi 1,76 punktów procentowych. 

-Radny Czarkowski informował, że w ciągu ostatnich 3 lat łącznie przez Gminę 

wyemitowanych zostało 4.000.000 obligacji. „Niezrozumiały jest zapis w uchwale 

w § 6, że rozchody związane z wykupem tych obligacji zostaną pokryte z dochodów 

własnych Gminy lub przychodów z tytułu zaciągniętych kredytów lub dalszej emisji 

obligacji. My przecież cały czas jedziemy w pętli kredytowej” - -twierdził Pan 

Czarkowski.  

W tym miejscu radny zaznaczył, że jest przeciwny dalszemu zadłużaniu Gminy. 

Można to różnie usprawiedliwiać, ale Burmistrz na koniec roku zapewniał, że po 

wypuszczonych ostatnich obligacjach wszystko już będzie „spięte”, a tu w I 

kwartale nowego roku okazuje się że niestety, nie. Jak stwierdził Pan Czarkowski 

dzieląc kwotę wypuszczanych obligacji wypada 200 tys. zł na każdego z nas, w 

związku z tym on jest przeciw. 

-Radny Wojciechowski zwrócił się do radnego Czarkowskiego i stwierdził, że może 

„Pan mieć inne zdanie niż pozostali radni”, ale to nie jest tak, że Pan Burmistrz 

namawia radnych na jakiś kredyt czy obligacje. Radni po długiej dyskusji sami 

doszli do tego, aby iść w tym kierunku, aby te zaplanowane przez nas drogi zrobić. 

Jeśli jednak Pan Czarkowski uważa, że nie należy emitować obligacji, to niech 

wskaże co mamy zrobić? Czy nie skorzystać ze środków zewnętrznych i nie robić 

niczego w ogóle? Czy też Pan Czarkowski widzi inną możliwość, że pozyskujemy te 

środki i nie zaciągamy długu publicznego, który jak sam Pan Czarkowski wie, mimo 

że stara się pokazać wszystkim jakie jest ogromne zadłużenie Gminy, że zadłużenie 

Gminy Lwówek w stosunku do innych gmin, jest bardzo małe. Radny 

Wojciechowski chciał więc usłyszeć co proponuje radny Czarkowski. Jakie widzi 

inne możliwości, żeby zrobić te drogi i iść w te inwestycje? Czy jest w ogóle za 

tym? Czy może jednak jest zdecydowanie za tym by nie robić nic? Krytykować 

wszystko i mówić żeby kredytu nie barć, czy nie zaciągać obligacji, to niestety, ale 

każdy potrafi. Wstrzymywać się jest jeszcze lepiej, bo jeśli ktoś nie podnosi ręki ani 

„za”, ani „przeciw”, tylko cały czas „wstrzymuje się” to nie bierze na siebie żadnej 



odpowiedzialności. Przecież Burmistrz i Rada jest po to, aby podejmować decyzje. 

Niekiedy te decyzje są niewątpliwie trudne, ale się je podejmuje. Dlatego Pan 

Wojciechowski oczekuje od radnego Czarkowskiego odpowiedzi, czy mamy 

zrezygnować z tych obligacji i nie robić tych dróg? Czy też Pan Czarkowski ma 

jakąś inną, wspaniałą wizję, której pozostali radni po prostu nie widzą, ale Pan ją 

ma....?. Jeszcze raz radny Wojciechowski stwierdził, że chciałby usłyszeć 

odpowiedź Pana Czarkowskiego na tak postawione pytanie. 

-Radny Czarkowski zabierając głos stwierdził, że nie będzie wyczerpująco 

odpowiadał na dywagacje radnego Wojciechowskiego i zaczął ponownie prowadzić 

wywód na temat zadłużenia. W tym miejscu radny Wojciechowski wszedł mu 

w słowo nie pozwalając na dalsze wypowiedzi nie związane z zadanym przez niego 

pytaniem. Stanowczo zaczął domagać się od Pana Czarkowskiego odpowiedzi na 

postawione przez niego pytanie w sprawie określenia się radnego Czarkowskiego 

czy jest za wstrzymaniem emisji obligacji, a co za tym idzie wstrzymaniem 

inwestycji drogowych i rezygnacją z przyznanych środków zewnętrznych. Doszło 

do krótkiej „przepychanki słownej”. Pan Czarkowski zarzucał radnemu 

Wojciechowskiemu, że nie przerywał mu w trakcie jego wypowiedzi, natomiast Pan 

Wojciechowski cały czas zadawał pytanie „tak, czy nie?”. Wówczas Pan 

Czarkowski skierował do radnego Wojciechowskiego następujące słowa: „...Ja 

mogę odpowiedzieć tak czy nie, gdy Pan odpowie mi na pytanie: czy przestał już 

Pan bić swoją żonę? Jak Pan mi na to pytanie odpowie, to ja Panu wtedy odpowiem 

czy tak, czy nie...”. 

W tym momencie na Sali dało się usłyszeć ogólne poruszenie i oburzenie. Dalszą 

wypowiedź radnego Czarkowskiego chciał przerwać pan Przewodniczący, ale 

stanowczy głos zabrał radny Wojciechowski zwracając się do Przewodniczącego 

i do pozostałych radnych oznajmił, że w tym miejscu został publicznie obrażony 

przez Pana Czarkowskiego, który postawił mu zarzut że bije swoją żonę. W związku 

z powyższym on złoży sprawę do sądu i prosi o potwierdzenie wszystkich tu 

obecnych, że taki zarzut z ust Pana Czarkowskiego publicznie został 

wypowiedziany. 

-Radny Czarkowski stwierdził, że takiego zarzutu tu nie postawił. 

Radni oraz publiczność zgromadzona na Sali zaczęli przekrzykiwać się nawzajem 

stwierdzając z oburzeniem, że Pan Czarkowski taki zarzut jednak radnemu 

Wojciechowskiemu postawił.  



-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny uspakajając atmosferę stwierdził, że niestety 

ale słowo się rzekło dlatego tu radni potwierdzają wcześniejszą wypowiedź. 

-Radny Czarkowski informował, że nie przeszkadzał Panu Wojciechowskiemu, 

a Pan Wojciechowski cały czas przeszkadzał prowokując różnego rodzaju 

wypowiedzi. 

Wracając do tematyki radny Czarkowski kontynuował tematykę zadłużenia gminy, 

że jest to swego rodzaju socjotechnika, gdy mówimy o procentowym zadłużeniu 

gminy i wyjaśniał, że należałoby spojrzeć na budżet w ten sposób, że jest to kwota 

43 mln zł. na ten rok, ale z tego ileś milionów jest subwencji. Jeśli tej subwencji by 

nie było, to ten procent zadłużenia wyglądałby niestety ale inaczej. Pan Czarkowski 

stwierdził, że cały czas jest systematycznie Gmina zadłużana, co niestety idzie 

w złym kierunku. Dlatego osobiście - stwierdził Pan Czarkowski - będzie głosował 

„przeciw” tym obligacjom, gdyż ma takie prawo. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że co do poziomu i cech radnego 

nie będzie się tu wypowiadał, gdyż następuje tu cały czas szkalowanie wszystkich 

i za wszystko, łącznie z Panem Skałaskim, który to w gminie Kuślinie przekazywał 

nieprawdę, wypisując bzdury za aprobatą Pani Redaktor Naczelnej. My 

w odpowiednim czasie i odpowiednim miejscu niestety, ale podsumujemy tych troje 

za ich działalność.  

W tym miejscu Burmistrz zwrócił się do radnego Czarkowskiego wyjaśniając, że 

niestety, ale nie zadłużamy Gminy, gdyż przez te 3 lata, które Pan wcześniej 

wskazał to oprócz tego, że wyemitowaliśmy obligacje to jeszcze przeszło 4,5 mln zł. 

kredytu spłaciliśmy.  

Proszę wskazać, (Burmistrz zwrócił się do radnego Czarkowskiego), w którym 

momencie następuje to zadłużenie gminy?  

Kontynuując wypowiedź Burmistrz przedstawił procentowy wskaźnik zadłużania 

gminy od 2011 r. do 2018 r., który oscyluje w podobnych wartościach, a nawet 

spada. Matematyka jest prosta, dlatego Pan Burmistrz nie może zrozumieć na jakiej 

podstawie Pan Czarkowski pozwala sobie nas obrażać, że my zadłużamy gminę 

i wpadamy w spiralę długów. Czy Pan Czarkowski ma rację? O to należy się 

zdaniem Burmistrza zapytać mieszkańców Komorowic, Wymyślanki, Posadowa 

i Zgierzynki, a nawet samego Chmielinka i Władysławowa, gdzie w ubiegłym roku 

też był kładziony asfalt. 



-Radny Pan Szarata wrócił do wypowiedzi Pana Wojciechowskiego, który 

przedstawił szereg pytań do Pana Czarkowskiego, na które niestety ale Pan 

Czarkowski nie udzielił odpowiedzi. Skąd mamy finansować wykonanie tych dróg? 

Różne Pan Czarkowski poruszył tematy, ale nie udzielił radnym niestety żadnych, 

konkretnych odpowiedzi. Dlatego prosimy o te wyjaśnienia.  

-Radny Czarkowski zabierając głos ponownie nie ustosunkował się do zadanego mu 

pytania tylko stwierdził, że osobiście nie pojmuje tego „cudu ekonomiczno-

gospodarczego” przedstawianego przez Burmistrza, że branie kolejnych kredytów 

i obligacji nie zadłuża gminy. Jest to dla niego niezrozumiałe i dlatego będzie 

głosować „przeciw”. 

-Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny zwrócił się do Pan Czarkowskiego 

wypominając mu, że cały czas unika odpowiedzi na postawione mu pytania, swoimi 

wypowiedziami prowokuje innych, a nawet obraża, odbiega tematem od 

prowadzonej dyskusji. Dlatego po krótkiej wypowiedzi jeszcze raz poprosił radnego 

Czarkowskiego by skupił się na omawianym temacie. 

-Radny Czarkowski zabierając głos poinformował, że jeśli Pan Wojciechowski 

poczuł się urażony to może go tu przeprosić. Kontynuując dalej stwierdził jednak, że 

nie powiedział tego co zarzuca mu radny Wojciechowski. Odpowiadając zaś 

„merytorycznie” Przewodniczącemu oznajmił, że „...jeżeli Państwo inaczej 

pojmujecie tutaj matematykę, to rzeczywiście możecie nawet uchwalić, że 2+2 

równa się 5. Nie ma tutaj żadnego problemu”. 

-Przewodniczący Rady zamknął tą dyskusję. 

Radni nie zabrali więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XLIII/273/2018 w sprawie: emisji obligacji została przyjęta 13 

głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”.  

Uchwała załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że ten punkt obrad został 

zmieniony poprzez wniesienie poprawki, gdzie przed wypracowaniem przez Radę 

opinii w sprawie wyników kontroli NIK w Urzędzie w Lwówku i realizacji zaleceń 

pokontrolnych, chcielibyśmy by tematem tym szczegółowiej zajęła się Komisja 



Rewizyjna. Powyższe było szeroko dyskutowane na wspólnym posiedzeniu stałych 

Komisji, gdzie przedstawione został informacje, które wpłynęły od Prezesa 

Najwyższej Izby Kontroli.  

Państwo to rzeczowo przeanalizowaliście i dlatego w tym miejscu proszę 

o odczytanie wypracowanej na Komisji opinii w tym temacie. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał wspólną opinię stałych 

Komisji Rady, które „jednogłośnie” wnoszą o zlecenie przeprowadzenia kontroli 

przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Lwówku. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny odczytał projekt uchwały. 

-Radny Czarkowski zabierając głos informował że § 85. pkt 1. - dot. Komisji 

Rewizyjnej - brzmi „Członkowie Komisji Rewizyjnej podlegają wyłączeniu od 

udziału w jej działaniach w sprawie, w których może powstać podejrzenie o ich 

stronniczość lub interesowność.”  

Oczywiście ja nic nie sugeruje - twierdził Pan Czarkowski - ale jest pytanie takie - 

„...czy Panów, jako członków Komisji Rewizyjnej nie łączą żadne więzy 

pokrewieństw z osobami wymienionymi w pokontrolnym protokole NIK"? 

-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak zadał pytanie - „Ja rozumiem, że Pan się pyta, 

czy członkowie Komisji Rewizyjnej są spokrewnieni z Burmistrzem, bo to przecież 

Burmistrz był oceniany przy kontroli...”. 

-Radny Czarkowski zaprzeczył, że nie tylko burmistrz. Jeszcze raz podkreślił, że 

chodzi mu o wszystkie osoby wymienione w protokole. 

Sekretarz uściślił, że oprócz Burmistrza, w protokole porusza się jeszcze sprawę 

dotyczącą jednej osoby związanej z Zakładem Gospodarki Komunalnej. 

-Radny Wojciechowski zabierając głos wyjaśnił, że „jeśli Pan Czarkowski sobie 

życzy abyśmy się ustosunkowali, to ja jestem osobą głęboko wierzącą i na pewno 

z Panem Burmistrzem i Prezesem Zakładu Gospodarki Komunalnej..... od Adama 

i Ewy niewątpliwie jestem krewny”. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny stwierdził, że nie będzie tu nikogo oceniał, 

ale Komisja Rewizyjna jest powołana do tego aby wypełniała zalecenia Rady 

Miejskiej. 

 

Radni nie zabrali więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 



Uchwała nr XLIII/274/2018 w sprawie: zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli 

została przyjęta 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciwnym”. 

Uchwala stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17. Odpowiedź na interpelacje. 

 

W trakcie obrad XLIII sesji nie wpłynęła żadna interpelacja. 

 

Ad. 18. Wolne głosy i wnioski. 

 

- Zabierając głos Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz uzupełnił odpowiedź na 

pytanie radnego Czarkowskiego dotyczącą spotkania z Prezesem Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w dniu 13 marca br. i tu po rozmowie z Prezesem 

wyjaśniam, że faktycznie takie spotkanie miało miejsce w Urzędzie gdzie 

konsultowaliśmy taryfy wysłane do Wód Polskich. 

Natomiast w dni 23 marca br. podjąłem uchwałę, jako 100% właściciel ZGK 

zobowiązującą Radę Nadzorczą Spółki do przystąpienia o wyegzekwowanie 

należnych środków pieniężnych niesłusznie pobranych przez Pana K.K i tę uchwałę 

prezentowałem na Radzie Nadzorczej w ZGK. 

-Zabierając głos radny Wojciechowski ponownie poinformował, że „sprawę odda do 

Sądu i prosi by liczyć się z tym, że wszystkich radnych oraz Pana Burmistrza 

i Sekretarza powoła na świadków. Sprawy nie odpuszcze, gdyż uważa, że z żoną 

żyje jako przykładna rodzina i nie pozwoli sobie, żeby ktoś publiczni mu zarzucał, 

że żonę bije. W związku z powyższym spotka się z Panem Czarkowskim w sądzie. 

 

Z uwagi, iż nie zabrano więcej głosu Przewodniczący Rady Pan Przewoźny w tym 

miejscu złożył wszystkim obecnym na sali życzenia „Zdrowych, Spokojnych Świąt 

Wielkanocnych”. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przyłączył się do tych życzeń - życzył 

wszystkim radnym oraz szanownej publiczności i mediom „Wszystkiego 

Najlepszego”. 

 

Ad. 19. Zamknięcie obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 



 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Pan Przewoźny zamknął 

posiedzenie wypowiadając słowa „Zamykam obrady XLIII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku”. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 


